
AKCENT W JĘZYKU POLSKIM (přízvuk) 

pada najczęściej na przedostatnią sylabę (drugą od końca), np: 

WAR-SZA-WA 

POL-SKA 

BA-NA-NY 

 

Proszę czytać za lektorem i zaznaczyć akcent zgodnie z przykładem:  

1. do-bry,   2. ma-leń-ki,   3. ro-dzi-na,  4. pa-ni,   5. dzień,   6. za-sło-na,   7. u-bra-nie,  8. ko-lo-ro-wy,  

9. her-ba-ta,  10. czy-tać,   11. pi-sa-nie,  12. po-dró-żo-wać,   13. po-ciąg,   14. Cze-chy,          

15. zwie-rzę-ta,  16. lo-dów-ka,    17.bu-tel-ka, 18. sło-ne-czny,  19. nie-bo 

 

 

 

 

 

 



 



 

 

 



 



Liczebniki 
 

1 – jeden  6 – sześć   11 – jedenaście  16 – szesnaście  

2 – dwa  7 – siedem   12 – dwanaście  17 – siedemnaście  

3 – trzy  8 – osiem   13 – trzynaście  18 – osiemnaście  

4 – cztery  9 – dziewięć   14 – czternaście  19 – dziewiętnaście  

5 – pięć  10 – dziesięć   15 – piętnaście  20 – dwadzieścia  

 

30 – trzydzieści 40 – czterdzieści 50 – pięćdziesiąt 60 – sześćdziesiąt 

70 – siedemdziesiąt 80 – osiemdziesiąt 90 – dziewięćdziesiąt 100 – sto 

 

200 – dwieście   300 – trzysta   400 – czterysta  500 – pięćset  

600 – sześćset   700 – siedemset  800 – osiemset   900 – dziewięćset  

1000 – tysiąc  1 000 000 – milion 0 – zero  

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


